
Bestyrelsen Borupgaard

Gymnasium

M ø d e r e f e r a t

Dato: den 14. juni 2023

Tid: kl. 16.00

Sted: rektors kontor

Til stede:

Signe Cederstrøm
Malene Kirstine Holst
Carsten Riskjær Jakobsen
Karen Yde Callisen
Matthis Waarst Thorsted
Markus Mayntz Johnsen
Karin Bøhrk
Dorte Skallerup (under punkt 1 til 4)

Afbud:
Sandra Marsenic
Mikkel Nielsen
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 Dagsorden:
1. Godkendelse af referat fra forrige bestyrelsesmøde         B

2. Budgetopfølgning 01.01.2023–31.05.2023 (Bilag 1a og 1b)   O/B

3. Opfølgningsplan for skoleåret 2023/2024 - indstilling v. ledelsen (bilag 2) O/B

4. Møderække 23/24 (bilag 3) B

5. Personalesager (lukket punkt)         O/B

6. Generel orientering fra rektor og forperson O

- herunder opmærksomhedsbrev om karaktergennemsnit (Bilag 4)

7. Eventuelt                  



Ad. 1 Godkendelse af referat fra forrige bestyrelsesmøde

Beslutning: Referatet er underskrevet digitalt og blev godkendt

Ad 2 Budgetopfølgning 01.01.2023–31.05.2023 (Bilag 1a og 1b)  

Dorte Skallerup gennemgik budgetopfølgningen.

Vi har fået en 1.g-klasse mere end budgetteret, så vi nu optager 433 elever, ligesom

elevtilskuddet er steget, så budgettet opjusteres med 1.1 million. Vi er i gang med

lønforhandlinger og lønrammen holder. Der er indkøbt projektorer og lærred til kantinen,

og vi har fået ny regnvandstank. På kontoret er ansat en ny elev, som afløser vores hidtidige

kontorelev, som nu er udlært. Vi følger elevtallet nøje. Posten til mødeforplejninger er sat

op pga flere receptioner samt skolens jubilæum. Der har været en stigning i renteindtægter.

Beslutning: Bestyrelsen tog budgetopfølgningen til efterretning.

Ad 3 Opfølgningsplan for skoleåret 2023/2024 - indstilling v. ledelsen (bilag 2)

Karin Bøhrk gjorde rede for hovedpunkterne i forslaget til næste års opfølgningsplan,

der har tre hovedområder: Elevtrivsel med fokus på undervisningsmiljøet: “læringsmiljø og

Skolekultur”, Styrkelse af overgangen fra grundskoleelev til gymnasieelev til grundforløbet

og studieretningsklasserne og God arbejdsplads. Der er en beskrivelse af baggrunden for

punkterne og en række tiltag, der knytter sig til de tre punkter.

Signe Cederstrøm spurgte til processen bag opfølgningsplanen. Planen har været igennem

både Skoleråd, studieretningsteams og MIO, og lærerrepræsentanterne roste processen,

som har givet god energi omkring opfølgningsplanen.

Matthis Waarst Thorsted spurgte, om eleverne kan få indflydelse på, hvad der skal foregå

på Studieretningsdagen, hvilket de kan.

Matthias Waarst Thorsted spurgte om mobileksperimentet kunne ende med at blive

permanent, og Malene Holst påpegede det vigtige i, at skolen arbejder med det, da der går

lang tid, inden politikerne gør noget, og vi har et samfundsmæssigt problem. Det blev rost,

at projektet er eksperimentelt.

Matthias Waarst Thorsted efterspurgte en elevhåndbog med regler for frister for lektier og

afleveringer samt koordinering af skriftlige afleveringer fremgår.



Malene Holst foreslog, at vi under punktet om uhensigtsmæssig elevadfærd lavede en

tilføjelse, som viser at punktet ikke sigter til adfærd, som falder under seksuelle krænkelser,

da vi allerede har en politik på dette område.

Beslutning: Bestyrelsen vedtog “Opfølgningsplan for skolerådet 2023/2024” med den af

Malene Holst foreslåede tilføjelse.

Ad 4 Møderække 23/24 (bilag 3)

13. september 2023

29. november 2023

31. januar 2024

20. marts 2024

19. juni 2024

Beslutning: Møderækken blev vedtaget med eneste rettelse, at mødet 20 marts rykkes til

13. marts.

Ad 5 Personalesager (lukket punkt)  

Ad 6 Generel orientering fra rektor og forperson

- Karin Bøhrk orienterede om opmærksomhedsbrev fra undervisningsministeriet om

vores løfteevne (Bilag 4). Noget kan muligvis forklares med corona, selvom det jo

har været det samme på andre skoler, men opfølgningsplanen indeholder flere

elementer, som kan afhjælpe dette.

- Karin Bøhrk gjorde rede for dagligdagen på skolen under konstitueringen. Det går

godt, og selvom der er travlt, kører skolen som vanligt. Lærerepræsentanterne

tilsluttede sig dette.

- Karin Bøhrk informerede om skolens dimissionsarrangement den 24. juni. kl 10

Bestyrelsen er velkommen til at deltage.

Ad 7 Eventuelt

Vi skal sige farvel til Markus Mayntz Johnsen, Karin Bøhrk takkede for hans store

engagement.

Næste møde afholdes den 13. september 2023 kl 16.00.


